

Ahmed Issa
Minister for Tourism & Antiquities
4 Dr. Fakhary, Abdel Nour-Abassya
Cairo, Arab Republic of Egypt



تيسر

19 September 2022 - 19 سبتمبر 2022

Dear Minister

عزيزي الوزير

مشروع استرداد تابوت العهد العظيم - Great Ark Retrieval Project

You need an early success in your new position, and I am going to give it to you. Consider it my gift to Egypt. I want nothing for myself, except anonymity. Something I have insisted upon from the outset with your people at the Supreme Council of Antiquities.

أنت بحاجة إلى نجاح مبكر في منصبك الجديد ، وسأعطيك هذا النجاح. اعتبرها هديتي لمصر. لا أريد شيئاً لنفسي ، باستثناء عدم الكشف عن هويتي. شيء أصرت عليه منذ البداية مع شعبكم في المجلس الأعلى للآثار.

Millions of new tourists will flow to Egypt in 2024, your hotels and Guest Houses will be full again as Egypt enters a new age of Scientific & Religious enlightenment.

سيتدفق ملايين السائحين الجدد إلى مصر في عام 2024 ، وستمتلئ الفنادق وبيوت الضيافة مرة أخرى مع دخول مصر عصرًا جديدًا من التنوير العلمي والديني.

I could have written a book or made a television documentary series or sold the discovery to the highest bidder, but I didn't do that, instead I chose to give it freely to the people of Egypt; at a time when they need it most. For that, at least, I deserve a meeting. You should know that President el Sisi has also been apprised of developments from the beginning.

كان بإمكانني تأليف كتاب أو إنتاج مسلسل وثائقي تلفزيوني أو بيع الاكتشاف لمن يدفع أعلى سعر ، لكنني لم أفعل ذلك ، وبدلاً من ذلك اخترت إعطائه مجاناً لشعب مصر ؛ في وقت هم في أمس الحاجة إليه. لذلك ، على الأقل ، أستحق الاجتماع. يجب أن تعلم أن الرئيس السيسي على علم بالتطورات منذ البداية.





As a banker, you will no doubt be familiar with my family name, Rothschild. My great grandfather, Lionel de Rothschild, established the State of Israel and financed the Suez Canal on behalf of the British. Yes, my ancestors are Jewish, my parents are Christian, and I am a Muslim.

بصفتي مصرفياً ، ستكون بلا شك على دراية باسم عائلتي ، روتشيلد. أسس جدي الأكبر ليونيل دي روتشيلد دولة إسرائيل ومول قناة السويس نيابة عن البريطانيين. نعم ، أجدادي يهود ، ووالداي مسيحيان ، وأنا مسلم .

Your past is in financial services, and I am educated in economics. We can see the financial and economic implications presented by scientific discoveries. This is why we should talk.

ماضيك في الخدمات المالية ، وأنا متعلمة في الاقتصاد. يمكننا أن نرى الآثار المالية والاقتصادية التي قدمتها الاكتشافات العلمية. هذا هو السبب في أننا يجب أن نتحدث .

I will be arriving in Egypt October 17, 2022, to meet with your Director of Science, Mohamed el Seaidy and Dr Waziri, Secretary General. Please have your secretary contact me to schedule a meeting during October, when I will give you a ninety-minute presentation of my research and how it will stimulate tourism.

سأصل إلى مصر في 17 أكتوبر 2022 للقاء مدير العلوم محمد الصعيدي والدكتور وزير ، الأمين العام. من فضلك اطلب من سكرتيرتك الاتصال بي لتحديد موعد اجتماع خلال شهر أكتوبر ، حيث سأقدم لك عرضاً تقديمياً مدته تسعون دقيقة لبحثي وكيف سيحفز السياحة .

Afterward, you will understand why the Ark of the Covenant Box, the tomb of Khufu and his wives and family, can all be found beyond one stone block in the Subterranean Chamber of the Great Pyramid of Egypt.

بعد ذلك ، ستفهم لماذا يمكن العثور على تابوت صندوق العهد ، قبر خوفو وزوجاته وعائلته ، وراء كتلة حجرية واحدة في الغرفة الجوفية للهرم الأكبر في مصر .

Egypt is well-positioned for this discovery with the launch of the Grand Egyptian Museum and all Abrahamic religions demand pilgrimages to the Ark of the Covenant, once it is on display. No doubt you can see why Dr Waziri said, "This is Important" and why your Director of Science said "this is a scientific revolution...to benefit all mankind".

مصر في موقع جيد لهذا الاكتشاف مع إطلاق المتحف المصري الكبير وجميع الديانات الإبراهيمية تطالب بالحج إلى تابوت العهد ، بمجرد عرضه. لا شك أنك تستطيع أن ترى لماذا قال الدكتور وزير ، "هذا مهم" ولماذا قال مدير العلوم لديك "هذه ثورة علمية ... لصالح البشرية جمعاء".





Of course, the information I will share with you will give you will remove all doubt. I ask one thing of you, give your support to the project, and accelerate it; it progresses too slowly.

بالطبع ، المعلومات التي سأشاركها معك ستزيل كل الشك. أطلب منك شيئاً واحداً ، أن أقدم دعمك للمشروع ، وأسرعه ، يتقدم ببطء شديد.

My usual hotel, in Giza, is no longer operating, so if your staff could assist me in finding a place to stay then I would be grateful.

لم يعد فندقي المعتاد ، في الجيزة ، يعمل ، لذا إذا تمكن موظفوك من مساعدتي في العثور على مكان للإقامة ، فساكون ممتناً.

Your tourism is stagnant, like the water in your canals, which are drying up! Egypt does not have an abundance of time, so act swiftly, with vigour and confidence!

السياحة الخاصة بك راكدة ، مثل المياه في قنواتك التي تجف! مصر ليس لديها الكثير من الوقت! ، لذا تصرف بسرعة وبقوة وثقة!

I look forward to meeting you. If Allah is willing.

.إني أتطلع للقائك. إن شاء الله.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام - Yours sincerely

الدكتور جريجوري إس وارنر - Dr Gregory S Warner

Fellow of the University of Zion

Email: GREG@GARP.SPACE

WWW.GARP.SPACE

